

## 幫手「開飯」利是籌款計劃

「開飯服務」屬非政府資助服務，全賴善心機構及人士的贊助才得以推展。這些計劃今後能否延續，令更多有低收入家庭受惠，實全賴您的支持。誠盼閣下透過以下捐款方法支持我們的工作：

Hotmeal service is non-government-funded and entirely relies on sponsorships and donations from the public. The fund raised will be used to extend valuable services to more underprivileged groups in the community. We cordially invite you to make donations to support our service:

### 捐款者資料 Donor's Information

姓名 Name/ 機構 Organization (先生 Mr./ 女士 Ms.) \_\_\_\_\_

聯絡人 Contact person (機構適用 Applicable for organization) \_\_\_\_\_

電話 Tel \_\_\_\_\_ 電郵 Email \_\_\_\_\_

地址 Add \_\_\_\_\_

得知「開飯」資訊 Channel to know us:

- 宣傳單張/海報 Leaflet /Poster     報章/雜誌 Newspaper /Magazine     電視/電台媒體 TV/Radio  
 親友介紹 Friend/ Relative     Facebook     網站 Website     其他 Other \_\_\_\_\_

### 捐款金額 Donation Amount

HK\$500     HK\$1,000     HK\$2,000     HK\$3,000     HK\$ \_\_\_\_\_

### 捐款方法 Donation Method

劃線支票 Crossed Cheque (支票號碼 # \_\_\_\_\_ )

抬頭請寫「浸信會愛羣社會服務處」 Please make cheque payable to "Baptist Oi Kwan Social Service"

銀行入數 Bank Deposit (匯豐銀行 HSBC 808-774160-001)

信用卡 Credit Card (  Visa     Master )

持咭人姓名 Cardholder's name			簽名 Signature	
信用卡號碼 Card No.	_____-_____-_____-_____-	有效日期 Expiry Date	____月 MM ____年 YY	發卡銀行 Issuing Bank _____

請填妥表格，連同支票/ 銀行入數收據，電郵或郵寄至浸信會愛羣社會服務處，以便發出正式收據。  
Please send the completed form together with the cheque or original copy of the bank-in slip to BOKSS by email or mail.

捐款達港幣 100 元或以上可憑收據在香港申請免稅。  
For any donation of HK\$100 or above, an official receipt will be issued for tax deduction purpose.

捐款者的個人資料只供寄發收據、募捐及通訊之用，絕對保密。如不希望收取本處任何資訊，請在空格加上「V」以便跟進。  
Personal data collected will be treated in strict confidence and used for communication purposes only. If you do not wish to receive any further information from BOKSS, please mark the op-out box for our further handling.